



# منظمة البلسم الدولية



## الرؤية

البلسم الدولية هي عمل إنساني طبي ودولي، من شأنه أن ينمو ويتوسع ليحدث تغييرا ملحوظا في مجال الطب الإنساني على مستوى العالم، خدمة للمرضى في المناطق ذات الإمكانيات المحدودة.

## الرسالة

سنعمل لعلاج أكبر عدد ممكن من المرضى في المناطق المحتاجة، ونهدف إلى تعزيز صحة المجتمعات الفقيرة، ضمن التواجد العالمي المستديم، في كل مكان يحترم مبادئ الأمم المتحدة ويلتزم بها.



## القيم

١. العمل دوماً باتباع أسس العمل الدولية.
٢. الاحترافية العالية في الأداء.
٣. التعاون مع جميع الجهات الفردية والمعنوية، بما في ذلك المتبرعين المحليين والدوليين، في نقاط الالتقاء الطبي الخيري الإنساني بشفافية تامة.

## من نحن

فريق طبي عالمي، ذو خبرة طويلة، كنا بلسم جراح وعلاج أمراض في كثير من الدول ذات الإمكانيات المحدودة على مدى عقدين من الزمن. جراحة وعلاج أمراض القلب تميزنا، حيث أجرينا ما يقرب من ألف حالة قلب مفتوح، وقسطرة علاجية تداخلية، بنسبة نجاح عالية برغم الإمكانيات المحدودة. عملنا في دول كثيرة قريبة وبعيدة، تكلفت جهودنا بتاج دولي مهم، وهو تسجيلنا (البلسم الدولية) في سويسرا كمنظمة طبية خيرية لا ربحية، تؤمن بالقيم الإنسانية التطوعية التي أقرتها ميثاق الأمم المتحدة. وسنعمل باحترافية عالية وشفافية تامة، مع شركائنا في مجلس الإدارة، والمجلس التأسيسي، والمتبرعين الدوليين والجهات الرسمية التي تتعاون معنا وصولاً للمريض المحتاج والذي هو أولويتنا.

# مشروع البلسم



القلب.. عرف مركزا للجسم كله ومستقر الحياة والغاية والفكر والإرادة في النفس البشرية

## مراحل المشروع:

1. تشمل خطط البلسم الدولية مراحل عدة وفي مرحلتها الاولى لدينا عمليات القسطرة التاجية لمعالجة تضيق الشرايين بدعامات بلاطينية حديثة، معالجة تعد الأحداث والأفضل على مستوى العالم.
  2. عمليات القلب المفتوح (الصمامات، تصلب الشرايين، التشوهات الوراثية بالقلب عند الأطفال).
  3. الحالات التشخيصية بالأشعة الصوتية لمرضى القلب كبارا وصغارا.
  4. تنفيذ بعض الحالات الطارئة لإنقاذ حياة المرضى الذين يمرون بأزمات قلبية.
  5. تدريب، تأهيل وتطوير الفريق الطبي المحلي.
  6. تبادل الخبرات ووضع التقنيات والتسهيلات والأدوية التي توفرها البلسم في خدمة المرضى والفريق المحلي.
- رؤية البلسم الدولية لها مشاريع أخرى في تخصصات العظام، الأنف والأذن والحنجرة، العيون والطب العام إضافة إلى تخصص القلب.

# Albalsam Project



**The Heart - the core of the body, the center of life, emotion, thought and will.**

## **Project Phases**

Albalsam International plans include several phases:

1. Coronary angioplasty for the treatment of arterial stenosis with modern platinum stents, considered the latest and best treatment in the world.
2. Open heart surgeries (valves, atherosclerosis, and congenital heart disease).
3. Diagnostic cardiac ultrasound for young and elderly patients.
4. Urgent intervention for patients with myocardial infarction.
5. Training, supporting and enabling the local medical teams.
6. Sharing experiences, developing techniques, providing equipment and medicines to the patients and the local team.

Albalsam's vision has other projects in specialties of Orthopedics, ENT, Ophthalmologists and General Medicine in addition to Cardiac specialty.



## Our Values

- To work under international legal cover.
- To demonstrate a high level of professionalism.
- To cooperate with various stakeholders, consisting of local and international donors in the healthcare sector for humanitarian purposes.

## Who we are?

As an international medical team with extensive experience, we have been treating injury and disease in many countries with limited resources over the past two decades. Cardiac surgery and medical treatments are our trademark; we have performed nearly a thousand open-heart surgeries & interventional catheterization that have proven to be a great success despite limited resources.

Our efforts led to an important international milestone: we registered Albalsam International in Switzerland as a nonprofit charitable medical organization that embodies the human rights enshrined in the United Nations Charter. We aim to work with a high level of professionalism, to ensure greater transparency in our relationship with the board of directors, founding council, international donors and social bodies cooperating with us.



### **Our Vision**

Albalsam International is an international medical and humanitarian organization that aims to grow and expand in order to effect significant change in humanitarian medicine worldwide by providing healthcare to patients in countries with limited resources.

### **Our Mission**

We work to cure the highest number of patients in low income countries and to raise awareness on endemic health issues in low-income communities. We currently operate all over the world, especially in countries that rigorously adhere to United Nations conventions.



# Albansam International Organization

 @Albansamint



 [www.albansam-int.org](http://www.albansam-int.org)